



**For immediate release:**

20 February 2019

## Taste The World at NagaWorld!

**Phnom Penh, Cambodia, 20 February 2019** – With a fabulous array of dining options featuring the best of cuisines from all around the world and spectacular live entertainment, NagaWorld is the perfect place to bring your loved ones for an unforgettable experience.

Take your pick from a myriad of mouth-watering creations from talented local and international chefs. Our 2 award-winning Chinese restaurants Fortune Palace and Hall of Golden Chimes serve exquisite dishes such as Peking duck, live Alaskan king crab, braised whole African abalone and more. On the weekends and public holidays, revel in All-You-Can-Eat Dim Sum from \$16.80 per person at both of these restaurants, between 11am and 2:30pm.

Savour exceptional French cuisine at Le Gourmet featuring the likes of Oscietra caviar and foie gras, or enjoy being entertained by the chef as he masterfully performs Japanese-style grilling in front of your eyes at The Teppanyaki. Meanwhile, Bistro Romano – another winner of the 2018 World Luxury Restaurant Awards – offers scrumptious Italian fare including homemade pasta, pizza and more.

A wholesome feast for the family is the Royal Khmer Dinner buffet, daily from 5:30pm at The Pangea starring time-treasured Cambodian recipes and cultural performance. There are also delectable Southeast Asian favourites available at Indochine, Chopstick and The Vimean.

For those looking to relish fantastic meals at great value, check out the lunch specials and hotpots at Korean Grill or the Hong Kong-style café classics at Golden Bowl, as well as the superb selection of Asian favourites at Food Pavilion starting from just \$1.50. Several of NagaWorld's dining outlets are open around the clock, perfect to satiate your cravings any time of the day.

Another must try is the incredible international dinner buffet from 5:30pm at the award-winning 2Pangea, located next to NABA Theatre. A special offer sees every 2<sup>nd</sup> diner pay just \$8 to indulge in the sumptuous gourmet fare, the longest spread in the city!

After dinner, proceed to the sophisticated NABA Theatre at Naga2 to see LOVE, a contemporary musical playing from 8pm every Thursday to Sunday till 3 March. Free tickets are available at NagaWorld for this 45-minute show, which is suitable for any age group. Follow the heart-warming love story of charismatic singer Justin and gorgeous dancer Cherry, delighting your senses with the performances of international chart-toppers, brilliant choreography combined with astounding illuminations in Cambodia's first 3D video mapping theatre. Enjoy the sweetest end to an ideal day out with a dessert buffet at only \$12 per person at 2Pangea.

For a truly global gastronomic journey plus electrifying live entertainment, NagaWorld has it all!



### **About NagaWorld**

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

#### **For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



### សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

២០ កុម្ភៈ ២០១៩

## ណាហ្គាវើលដ៍ មានម្ហូបគ្រប់រសជាតិមកពីខ្ញុំវិញពិតពេលវេក!

**រាជធានីភ្នំពេញ ២០ កុម្ភៈ ២០១៩ ៖** ជាមួយជម្រើសនៃអាហាររសជាតិដើមដំសម្បូរបែបមកពីជុំវិញសកលលោក និងការសម្តែងសិល្បៈសហសម័យដ៏អស្ចារ្យ ណាហ្គាវើលដ៍គឺជាមណ្ឌលកម្សាន្តចម្រុះដែលផ្តល់នូវបទពិសោធន៍ថ្មីៗមិនអាចបំភ្លេចបាន និងស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងដៃគូពាណិជ្ជកម្មរបស់អ្នក។

រីករាយពិសាម្ហូបអាហារជាច្រើនមុខឆ្ងាយពីសេសដោយមេចុងភៅជាតិ និងអន្តរជាតិ។ ភោជនីយដ្ឋានចិនប្រណីតឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភពលោក Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes មានបម្រើម្ហូប ដូចជាទារប៉េកាំង ក្លាមអាឡាស់ស្ការស៍ ខប៉ារហ្គីអាហ្វ្រិក និងម្ហូបជាច្រើនមុខទៀត។ សម្រាប់ចុងសប្តាហ៍ និងថ្ងៃបុណ្យជាតិ អ្នកអាចមកពិសាឌីមសាំពិសេសតម្លៃចាប់ពី ១៦,៨០\$ សម្រាប់ម្នាក់នៅភោជនីយដ្ឋានទាំងពីរចន្លោះម៉ោង ១១ ព្រឹក និង ២:៣០ រសៀល។

សម្រាប់អ្នកដែលចង់ភ្ញាក់ភ្ញើបារាំងរសជាតិដើម សូមអញ្ជើញមកភោជនីយដ្ឋានបារាំង Le Gourmet ដែលមានបម្រើជូននូវពងត្រីប្រណីត និងថ្លើមក្បាល ឬអ្នកអាចទៅពិសាម្ហូបជប៉ុនដែលចម្អិនផ្ទាល់នៅនឹងមុខអ្នកជាមួយសិល្បៈចម្អិនម្ហូបដ៏ស្អាតដ៏នាញរបស់មេចុងភៅដ៏ចំណានរបស់យើង។ ក្នុងពេលដំណាលគ្នានេះដែរ អ្នកអាចមកភោជនីយដ្ឋានប្រណីតអ៊ីតាលី Bistro Romano ដែលឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភពលោកឆ្នាំ ២០១៨ ក៏បានដើម្បីភ្ញាក់បាស់ស្តា ភីហ្សា និងអាហារអ៊ីតាលីពិសេសជាច្រើនមុខទៀត។

សម្រាប់ភាពរីករាយលក្ខណៈគ្រួសារ អ្នកអាចមកពិសាអាហារប៊ុហ្វេបែបខ្មែរពេលល្ងាចដែលមានជារៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋាន The Pangea ដែលមានម្ហូបខ្មែរមកពីគ្រប់រាជធានីខេត្តរួមទាំងការសម្តែងសិល្បៈបុរាណខ្មែរផងដែរ។ ណាហ្គាវើលដ៍ ក៏មានម្ហូបដែលមានការពេញនិយមប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ផងដែរនៅភោជនីយដ្ឋាន Indochine ភោជនីយដ្ឋាន Chopstick និងភោជនីយដ្ឋានវិមានស៊ីធីរីក។

ចំណែកអ្នកដែលចង់ទៅពិសាម្ហូបពិសេសតម្លៃសមរម្យ សូមអញ្ជើញទៅភោជនីយដ្ឋានកូរ៉េ Korean Grill ភោជនីយដ្ឋានបែបហាងកុង Golden Bowl ភោជនីយដ្ឋានក្រោមដីបែបអាស៊ី Food Pavilion

NagaWorld Limited, Sathdech Techo Hun Sen Park, Phnom Penh, Kingdom of Cambodia. P.O. Box 1099 Phnom Penh  
t +855(0) 23 228 822 f +855(0) 23 225 888  
enquiries@nagaworld.com www.nagaworld.com



តម្លៃចាប់ពី ១,៥០\$ ប៉ុណ្ណោះ។ ភោជនីយដ្ឋានផ្សេងទៀតរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ មានបើកបម្រើ ២៤ ម៉ោងសម្រាប់បំពេញតម្រូវការរបស់ភ្ញៀវមិនឲ្យខកចិត្តឡើយ។

ភោជនីយដ្ឋានមួយទៀតដែលអ្នកត្រូវតែសាកល្បង គឺភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea ដែលមាន អាហារប៊ុហ្វេអន្តរជាតិដែលមានទីតាំងជាប់សាលមហោស្រព NABA ។ រាល់អ្នកញ៉ាំទី ២ ចំណាយ តែ ៨\$ ប៉ុណ្ណោះ។ រីករាយតាមចិត្ត!

បន្ទាប់ពីស្រស់ស្រួបអាហារពេលល្ងាចរួច អ្នកអាចទៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ដើម្បីទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈនៃក្តីស្រឡាញ់ដែលជាការសម្តែងបែបសហសម័យដ៏អស្ចារ្យ ផ្តល់ ជូនពីម៉ោង ៨ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យ រហូតដល់ថ្ងៃទី ៣ មីនា។ សំបុត្រ ផ្តល់ជូន ឥតគិតថ្លៃនៅណាហ្គាវើលដ៍សម្រាប់ការសម្តែងរយៈពេល ៤៥ នាទីនេះ និងស័ក្តិសមសម្រាប់គ្រប់វ័យ។ វាជាការសម្តែងនៃដំណើររឿងស្នេហាដ៏រូមែនទិករបស់ Justin និង Cherry លាយឡំជាមួយអ្នក សម្តែងអន្តរជាតិដ៏ប៊ុនប្រសប់នៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យា 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅ កម្ពុជា។ បន្ទាប់ពីទស្សនារួច អ្នកអាចទៅពិសាប៊ុហ្វេបង្អែមដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់ តម្លៃ ១២\$ ប៉ុណ្ណោះ សម្រាប់ម្នាក់នៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea ។

សម្រាប់ម្ហូបអាហារ និងកម្មវិធីកម្សាន្តលំដាប់ពិភពលោក ណាហ្គាវើលដ៍ផ្តល់ជូនបានគ្រប់យ៉ាង!

**អំពីណាហ្គាវើលដ៍**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២០ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីត ២ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី ឬការប្រជុំលំដាប់ កំពូល។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទង ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>ភក្តី ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



即时发布

2019年2月20日

## 品味世界 尽在金界

金边 2 月 20 讯 · 感受味蕾绝赞的全球美享；精彩万分之国际表演 · 快携同您的挚爱到访金界 · 一起感受这难忘时刻！

金界拥有厨艺精湛的国际厨师团队 · 精心烹制令人垂涎三尺的美食佳馐。我们旗下两家得奖之中餐厅御品轩及金銮殿 · 各款中式美馐任君选择 · 如：北京烤鸭、生猛阿拉斯加帝皇蟹、红烧南非干鲍等。每逢周末及公众假期，两家餐厅亦特供点心任点任吃，每位价格只需从 16.80 美元起 · 时间从上午 11 时至下午 2 时 30 分。

若您眷恋着法式精致佳馐 · 何不来我们的法式餐厅 Le Gourmet 一偿夙愿！？奥西特拉鲟鱼子酱及法式鹅肝 · 激发您的法式浪漫情怀；或在日式餐厅 The Teppanyaki · 尝尝厨师现场炒出香喷喷的铁板烧。而荣获 2018 年世界奢华餐厅大奖的意式餐厅 Bistro Romano · 每天鲜制意大利面及披萨饼等 · 完美诠释正宗地道。

适合全家共享的高棉皇族自助晚餐 · 时间从傍晚 5 时 30 分在国际餐厅 The Pangea 丰盛登场！集合了柬埔寨各省历久不衰的经典秘方烹制 · 享用时伴着高棉文化歌舞 · 最是写意。若想品尝东南亚各款美食 · 光临中南半岛餐厅、筷子馆及御皇街餐厅 · 必能令您称心满意。

除了精致美馐及特色佳肴 · 在金界还能享用物超所值的午间套餐及汤锅套餐 · 就在港式茶餐厅金大碗及韩式餐厅 Korean Grill 即可大快朵颐；此外 · 在金界二期底层的美食广场 · 还提供亚洲主题的各款受欢迎的餐食 · 价格更仅从 1.50 美元起！更重要的是 · 无论什么时候 · 当您胃口大开 · 金界总能让您大饱口福。

另一家金界得奖餐厅 · 位于金界二期 NABA 歌剧院对面的金大庭自助餐厅 · 每晚也带来金边最长美食排列的国际自助餐。如今享用还可获得特别促销 · 每第二位只需 8 美元 · 机会难得 · 不容错过！



享用过晚餐，最适合在 NABA 歌剧院观赏“爱”时尚歌舞剧，每逢周四至周日直至 3 月 3 日。把握良机，今天就来金界索取免费入门票，这场 45 分钟的表演适合全家大小观赏。歌舞剧中讲述歌手贾斯丁邂逅舞者樱桃的爱情故事，场景中贯穿热门国际歌曲及炫目舞蹈，在柬埔寨首家 3D 影像映射剧院中浪漫登场。观赏歌舞剧后，意犹未尽的您，还可到金大庭餐厅细品各色甜品，任享价只需 12 美元。

体验全球美食之旅及动感酷炫演出，金界让您两全其美！

#### 关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---